

Title (en)

METHOD AND APPARATUS FOR INFORMATION MANAGEMENT IN A COMPUTER DATABASE.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR VERWALTUNG VON INFORMATION IN EINER RECHNERDATENBANK.

Title (fr)

PROCEDE ET APPAREIL POUR LA GESTION DES INFORMATIONS DANS UNE BASE DE DONNEES INFORMATISEE.

Publication

EP 0466904 A1 19920122 (EN)

Application

EP 91904206 A 19910208

Priority

GB 9002875 A 19900208

Abstract (en)

[origin: WO9112581A2] A system of database information management provides that the domain of the database is divided into dimensions which have inter-related components. In a dimension hierarchy the components are nodes in a tree structure. The system operates in a mouse-driven windows environment to give dimension representations which reveal the structure of the database.

Abstract (fr)

Dans un système de gestion d'informations d'une base de données, le domaine de la base de données est divisé en dimensions qui ont des composants mutuellement associés. Dans une hiérarchie de dimensions, les composants sont des noeuds d'une structure arborescente. Le système est utilisé dans un environnement à fenêtres commandé par souris afin de donner des représentations dimensionnelles dévoilant la structure de la base de données.

IPC 1-7

G06F 15/403

IPC 8 full level

G06F 17/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

G06F 16/217 (2018.12)

Citation (search report)

See references of WO 9112581A2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

WO 9112581 A2 19910822; WO 9112581 A3 19911003; EP 0466904 A1 19920122; GB 9002875 D0 19900404

DOCDB simple family (application)

GB 9100198 W 19910208; EP 91904206 A 19910208; GB 9002875 A 19900208